
 
Protokoll fra møte i Regionutvalg Innlandet på  
Scandic Hotell Lillehammer, mandag 13.-14 november 2023 
 
 

Sak 
nr. 

Sak 

1 Konstituering av møtet 
✓ Opprop / presentasjon v / org. Eli Berven 

o 45 delegater og 14 gjester og administrasjon  
✓ Godkjenning av innkalling og sakliste.  

o Godkjent  
✓ Valg av 2 til å godkjenne protokollen 

o Aina Eggen og Trond Grini 
 

2 Orientering fra konsernstyret – status i Nortura 
✓ Orientering 

o Hans Amund Braastad orienterte om selskapets økonomi. 
Spørsmål og diskusjon 
 

• Har prisen i butikk også gått ned?  
Svar: Kjøttdeig er på kampanje i flere butikker og Mac Donald har kampanje 
på Big Mac (40 år)  

 

• For noen år siden sa Nortura at å gå opp tre-firekroner gir prisoppgang i 
butikk på 2-300..Hvis vi nå går ned så bør prisen også gå ned på samme 
nivå. 
Svar: Effekter av flere ting gjør at prisnedgang ikke gir de samme resultatet 
andre veien. Kjedene skrur opp pris på filèr og tar kjøttdeig ned i pris. 
Overproduksjon har ikke vært på hele dyret, det er sidene på gris og 
sorteringer på storfe som er utfordringene. Butikkene priser taktisk.  

 

• Kylling mangler i oversikten, hvordan er dette i forhold til kjøttforbruket. 
Innsatsfaktorene i Norsk landbruk øker, men kanskje ikke i fjørfenæringa. 
Svar: Kylling vokser ca 3% i året. Folk må jo få velge hva de spiser selv av 
kjøtt. 

 

• Sunnhet, opplevd. Nortura er vårt redskap til å formidle reint kjøtt, må få 
forbrukeren til å oppleve at kjøtt er sunt. Lettvint: «Biff i panna» 
Prisreduksjon og kalveslakting og lettere vekter. Om to år har vi underskudd 
av storfekjøtt, hva da? Har ingen verdikjede, om produsenten ikke tjener 
penger. 
Svar: Usikkert hva som skjer i 2025, forhåndstallet på mjølk har også økt 
som vil spille praktiske ting. 

 

• Forholdstall EBTA skal være 3,5 Hva er den nå? Vi må stå sammen vi skal 
ikke tråkke på hverandre. 
Svar: Vi begynner å nærme oss 3,5 nå.  

 

• Hva var det som gjorde at vi ikke kunne levere svinekjøtt og lamme kjøtt. 
Svar: De får kjøpt så mye hele griser de bare vill, men vi kan ikke skjære ut 
bare bogen og sitte att med resten av dyret. Mangel på bog og skinker.  



Småfe har vi levert så mye som mulig av det vi har slaktet. De kom senere 
inn og 10% færre lam. Liten kommentar i GD på svaret fra Nortura. 

 
Vedtak: 
Regionutvalget tar diskusjonen til orientering 
 

 Pause  

3 Bærekraft v/ Cecilie Hultmann 
✓ Orientering 

 
Spørsmål og diskusjon 
 
Vi bor i en ørken, vi har bare et par måneder å dyrke på.  
Hva er det grønne kretsløpet? 
Eneste måten å øke planteproduksjonen, for eksempel gras til drøvtyggere. 
Avlingssvikt 30% i 2023. Blir avhenger av drøvtyggere i fremtiden. De produserer 
essensielle proteinkilder.  
Svar: Vi kan ikke frakoble kjøttet fra ernæring og klima. 
 
Vedtak:  
RU Innlandet tar diskusjon til orientering  
 
 

4 Markedsituasjonen med Ole Nikolai Skulberg  
✓ Hvordan påvirker internasjonal politikk vår mulighet til å påvirke vårt marked 
✓ Markedet fram i tid 
✓ Hvordan fungere volummodellen så langt? Virkemidler i markedsreguleringen 
✓ Hvorfor så stor overproduksjon nå? 

 
Spørsmål og diskusjon 
 
 

• Hvor mye import var det i 2022: 
Svar: Importert 20.000 tonn i 2022 pga nedsatt toll 

 

• Er ikke myndighetene interessert i at markedsreguleringa virker? 
Svar: for eksempel egg var de ikke interessert i å regulere. Jobber videre 
saken. 

 

• Markedsregulering må fungere, ellers stemmer ikke prognosene. 
Svar: Truffet med 99% (bommet med 1%) tilførsels prognose stemmer stort 
sett, oppfordrer til å delta i kontrollene for å få riktige prognose. 
Salgsprognose er alltid mye verre å treffe. 

 
Svar: Salgsprognose. Vi har ikke mulighet til å ha dialog med KLF pga 
konkurranselover. 

 

• Medlemsbutikken hvorfor kan vi ikke kjøre egne kampanjer. 
Svar: Kampanje på Kjøttdeig og burgere, kjedene er ikke fornøyde med at 
vi kjører egne kampanjer. 

• Vi skal bidra til reduserte slaktevekter, da må Nortura bidra til mindre 
import. August 2022 var siste åpningen for fri import.  

 



• Innkommen sak fra referert Sør-Gudbrandsdalen v/ Ingvald Nymoen 
overbrakt sak. 

 

• Hva må vi gjøre på markedsregulering for å unngå fremtidig 
overproduksjon. Hadde vi hatt bedre oversikt over hva KLF satt med på 
lager, så hadde jobben vært mye enklere.  
Svar: Importvern må være gå på antalls- kontroll. Prognosene blir brukt 
med kunstig intelligens fremover. Reguleringseksporten er ikke lenger 
mulig, hadde vært et godt verktøy som vi ikke lenger har.  
Vi må bruke pris som virkemiddel.  
Det er IKKE helsvart! 

 

Vedtak:  
RU Innlandet tar diskusjon til orientering  
 
 

 Lunsj 
 

5 Konsernstrategi – Hvor skal vi, og hva må til 
✓ Innledning med Hans Amund Braastad 

Spørsmål og diskusjon 
Dilemma 1 

• Vanskelig å velge bort merkevarene, vanskelig tema. 

• Hvordan er det å være markedsregulator i forhold til EMV: Har gått bra med 

datterbedriften som kjører mye tonn igjennom.  

• Gilde og Prior er sterke, de må vi beholde 

• Vi må beholde merkevarene  

• Sende importkjøttet i EMV 

• Hvis ingen vil selge merkevarene så hjelper det ikke med sterke navn 

• Bygge verdi inn i merkevarene 

• Kryss subsidiere merkevare/EMV.( mange som kjøper helslakt) 

• Bygge merkevaren Gilde og Prior med merverdi. Kjøttdeig kan være 

vanskelig å gi merverdi.  

Konklusjon: Vil beholde merkevarene, men  

• Bygge merkevare og at vi fronter det vi driver med. Kylling og Ross 308 er 

den beste kyllingen i verden. Vi må kunne reklamere for dette.  

• PRIOR: Kylling: Narasin fri produksjon 

Dilemma 2: 

Økt egenkapital eller salg av døtre? 

• Start AS og få privat kapital til å investere. 

• Økt egenkapital, villig til å gå inn i Nortura, ikke sikker. 



• Trenger vi så topptung organisasjon? Markedsregulator og administrasjon 

annerledes. Satse på en til på kommunikasjon for den er ikke god nok. 

• Vanskelig å ta stilling til når en ikke vet hvor mye det er snakk om 

• Vurdere å selge verdifulle døtre for å få frigjøre kapital. 

• Ikke umulig å gå inn med egenkapital. Administrasjonen gjør en jobb for 

KLF også…  

• Snu alle steiner, men evaluere å spare enda mer i konsernet.  

• Kan være interessant å investere i selskaper hvis det er for eksempel: 2% 

men da må vi være sikret avkastning 

• Bør ikke gå ut til eiere å spørre om mere penger nå, frivillig er noe annet. 

• Om vi hadde sett at vi kunne bygd nytt fjør med nedbetaling på 3-4 år så 

hadde vi bygd med en gang. 

• Heller kjøpe seg inn enn å selge døtrene. 

 
 

Vedtak: RU Innlandet tar diskusjon til orientering  
 

6 
 

Orientering fra tilførsel med Marianne Myki, Tone Beate Hansen og Ole 
Petter Retterås 
Firbente: Marianne Myki 

Egg: Tone 

Ole Petter Retterås Kylling 

Sterkt imot Norutras satsing på saktevoksne. Vi har verdens beste kylling Ross 

308. 3.200 m3 og ned på antall kg pr. kvadrat. Kostnadene til bygging er høy og 

norske krona er svak. Grillkyllingen. Noen må stå opp for det vi har.  

Danmark ga forbud mot Ross 308, nå er alt import fra Polen. Det kan alltids filme 

stygge bilder hos hvem som helst. 

Svar: Her har vi ikke gjort noen god jobb. 

 
Vedtak:  
RU Innlandet tar diskusjon til orientering  
 
 
Videre ble de åpnet nå for flere kommentere i forhold til Bærekraftinnlegget 
 

Var du med på avgjørelsen på overgang til saktevoksne. Mattilsynet har hatt 
kontroll i 13 år. Ross 308 krever 2,2 kg krf til 1 kg kjøtt. Forbrukeren vil ikke betale 
mer for kylling. Burde vært diskutert i kretsene, de har ikke fått være med. Spare 
seg for å koste på samlinger. 
Svar: Var ikke med på bestemmelsen på dette. Vi angripes av silotenkere. 

Marginal forskjell på Ross 308 og Ranger. Klimakalkulator er det beste jeg har pr. 



nå. Vi har ikke gode nok Norske tall å bruke inn i klimakalkulatoren. Mac Donalds 

var ikke klar over hvor bærekraftig norsk kjøtt var. Tror vi klarer å nå igjennom. 

Skogen må med. Jobber med modeller, utslipp pr. i dag. Fremover: carbonfangst i 

skog og beiter.  Vi aner ikke når samfunnsdebattene kommer opp. 

 

Savner engasjementet mot oss produsenter. Klimakalkulator og bygge merverdi 

inn produktene. Slik at også produsentene blir mer bærekraftige. Ønsker rådgiver 

på dyrevelferd. Nortura har hatt tilbakeholdet holdning til klimakalkulator. Bra på 

mjølkeku, men ikke på ammeku. Burde vært gitt noe ekstra om vi bruker 

klimakalkulator.  

Bærekraft 7 år siden, fra USA. Drifta var økologisk i deres øyne.  

Ville du kommet på møte om Nortura hadde hatt medlemsmøte om bærekraft. 

Svar: Den er ikke god, men det beste vi har. Rådgivere skal være gode på 

dyrevelferd, ikke klimarådgiving. Men de skal vite hva som bidrar positivt. 

Bra foredrag, Ross 308 mot Ranger Classic. Hvordan 10-15 dager, mer fôr, mer 

plass, bygge kostnader, energikostnader, Vi må produsere mer mat ikke bruke mer 

ressurser. Krever 40.000 mål mer korn som gjør at vi må importere mer korn. 

Ønsker å se deg mer i media, for dette var viktig informasjon. Klimakalkulator hvor 

skogen må inn i.  

Kan vi lage en komprimert versjon å ha det med på kretsmøtene. 

Svar: Ta med oss dette videre og kalle inn til bærekraftige møter.  

Vi må nå ut med informasjon.  

Hvordan er klimasatsing/bærekraft dokumentasjon ellers i Europa.  

Glad for at Nortura satser på bærekraftig. Omregner metan over på CO2. Carbon 

binding i utmark, beiting virker til binding av carbon. Landbruket er løsningen på 

ikke problemet. 

Classic av høner må vi gå over til gassing, Ross 308 høna kan slaktes. 

Vedtak:  
RU Innlandet tar diskusjon til orientering  
 

 

 

 

 

 

 

 



Innkommen sak fra Sør-Gudbrandsdal Ingvald Nymoen 

Viktig sak diskusjoner rundt hvor det skal sendes, styret, årsmøte og 

administrasjon. 

Ta det med faglaga slik at en får det med fra flere kanter.  

Konklusjon: Sendes begge deler og noen av setningene gjøres om. Forslag til 

vedtak legges frem for RU i morgen tidlig. 

Årsmøtesak må inn før 1. mars. 

 
 Pause (noe å bite i) 

7 Orientering fra fagutvalgene (denne saken ble tatt dag nr 2 )  

 

Gris v/ Jon Finborud vara til Kjersti Wold 

Marked er 1200 tonn i juni og 3800 for mye i august Redusert slaktevekt med – 3 

kg og 5% nedgang i purkeringer og smågrisprodusenter. Engangspurker-

overgangen bør tas nå med en gang. Sanering bør gjøres nå og ikke seinere.  

Dyrevelferd: Arealkrav, Fiksering, Mykt underlag, Uteareal, grovfôr kastrering, 

 

Egg v/ Iver Isum 

4 av husa i Trøndelag skal ha oppdrett av verpehøner fra kylling på Steinsland. = 

Nidaros Egg 

 

Småfe v/ Wenche Rustad Wangen 

Innlandet er på topp med gorurmetlam       

Kommet inn færre lam og senere enn normalt og flere andre ting som spiller inn.  

74 tonn sau og 0 på lam på lager. Engrospris på lam er stabil, har ikke gått ned 

slik som på de andre kjøttslaga.  

Ønsker innspill til hva Nortura skal spille inn i neste års landbruksoppgjør. 

 

Spørsmål og kommentarer 

• Vi blir instruert til å spise fårikål i stadig kortere periode, ønsker fårikålkjøtt i 

lengere periode.  

Svar: Må ut i uke 37-38 og pinnekjøttråstoff må slaktes siste uka i oktober.  

Svar: Har spist kje-kjøtt, får vi tak i det. Meny og COOP selger Kje på 

kampanje. Lavpriskjedene er vanskelig å få inn slike ting. 

 



Storfe v/ Nils Ole Robøle 

Diskutert mye kalveslakt, vektgrenser og importkvote. 

Dyrevelferdsmelding: Ga tilbakemeldinger til Lars Erik Engen  

Økt salg på rødt kjøtt og få frem fordelene 

Kalvepriser som varierer igjennom året i forhold til utslaktingstidspunkt. 

Puljetillegg og tilleggsytelser diskuteres. 

Telledato må vekk 

Kvalitetstillegg på o+ om dette kan endres via jordbruksoppgjøret. 

Spørsmål og kommentarer 

• Kampanje på pris og kjøttdeig, men er det noe reklame for storfekjøtt 

generelt? 

Svar: Vi har ikke tidligere hatt mye penger til markedsføring, men det jobbes 

med. 

• Prognoser, hvor 5000 mordyr er borte 1. oktober.  

Svar: Prognosene justeres hver mnd, for 1 år og for 5 år 

Svar: Prognosene med økning på ammekyr og mjølkeku. 

• Tiltaka burde vært innført før 

• Senket kravet til kvalitetstillegg (O+) 

• Ønsker teammøte på beregninger på hva som lønner seg. 

• Premisset for tilskuddet skulle til kjøttproduksjon. Må ikke utvannet 

tilskuddet. 

• Evt. bruke andre virkemidler. 

• Kjønn separert gir mer kilo kjøtt, har vi tenkt på det?  

 

 

Ungdomsutvalget v/ Martin Selmer Paulseth 

Skal ha ungdomssamling i Stavanger med mål om kunnskap og aktivitet. 

Jobbet med nybrukerpakka. 

Samarbeide med Cesilie om Bærekraft. 

Innspill til organisasjonsprosessen. 

 

Kylling og Kalkun har meldt frafall grunnet sykdom 
 
Vedtak:  



RU Innlandet tar diskusjon til orientering  
 

 Middag  
 

  
 
 

 
 

 

 
Tirsdag 14. november 

 Innkommen sak fra Sør-Gudbrandsdal Ingvald Nymoen 

Viktig sak diskusjoner rundt hvor det skal sendes, styret, årsmøte og 

administrasjon. 

Ta det med faglaga slik at en får det med fra flere kanter.  

Konklusjon: Sendes begge deler og noen av setningene gjøres om. Forslag til 

vedtak legges frem for RU i morgen tidlig. 

Årsmøtesak må inn før 1. mars. 

Vedtak: 

Fra RU Innlandet sender følgende to saker:  
Til styret i Nortura: 
Regionutvalget i Innlandet ber styret og administrasjonen jobbe aktivt med 
virkemidlene i markedsreguleringen, med det formålet å komme med innspill om 
markedsregulering av kjøtt og egg til avtalepartnerne fram mot neste års 
jordbruksoppgjør. Dette for å sikre at ordningen tjener produsentene på en bedre 
måte enn i dag, herunder at virkemidler settes i verk slik at overproduksjon unngås 
eller holdes på et nivå som muliggjør fortsatt prisuttak og sågar heving av 
markedspriser i takt med kostnadsvekst 
 
Til Årsmøte i Nortura: 

 Med forbehold om evt. god nok måloppnåelse i sak der RU innlandet ber styret og 
administrasjon jobbe med forslag til endringer i markedsregulering for kjøtt og egg 
inn mot jordbruksforhandlingene 2024, ber RU Innlandet årsmøtet i Nortura om å 
vedtatt følgende:  

Styret i Nortura skal jobbe med og komme med forslag som gjør at 
markedsreguleringen for kjøtt og egg, tjener oss produsenter bedre enn i dag. 
Dette kan både være tiltak som Nortura kan få gjennomført ved behandling i 
omsetningsrådet og tiltak som krever breiere politisk behandling. 

Årsmøte ber styret komme med en plan for hvilket tiltak de ser som aktuelle å 
gjennomføre for å bedre markedsregulering innen ... og vi ber styret rapporter på 
måloppnåelse innen dette temaet på neste årsmøtet." 
 
 

8 Organisasjonsprosessen v/ Wenche Rustad Wangen 
✓ Innledning 
✓ Diskusjon 
 



Del 1 Oppfølging fra høring i krets ang. inndeling i to eller tre nivåer. 

Spørsmål og kommentarer  

• Eiermøte i min krets bør være på to nivåer, kretsene velger sin 

årsmøteutsendinger. Åpne for å se på sammenslåing av kretser 

• Kretsen bør være med på årsmøte, vi må velge årsmøteutsending selv.  

• Kan bli vanskelig å representere alle dyreslag, så de har valgt å beholde 

regionutvalget. 

• Stort tema, vi må jo samle kretsledere et par ganger i året allikevel? 

• Går for å opprettholde regionutvalget.  Veldig rart å ha årsmøteutsendinger 

som ikke er med på kretsnivå. (Løse kretsmøte deltagere som møter på 

årsmøte som henger igjen) 

Riktig til å strukturere til samarbeid på kretsnivå? 

Wenche skal vi slå sammen flere kretser og at det skal opprettes distriktsråd (ikke 

nytt nivå) 

Spørsmål og kommentarer  

• Vara vil ikke få noen påvirkning kun dugnadsjobbing.  

 

Vil den alternative eiermodellen skape merverdi av eierorganisasjonen? 

Spørsmål og kommentarer  

• Merverdi? Mer attraktiv å væretillitsvalgt. 

• Det kan være fint å lage til større møter som gjør at det blir større oppmøte.  

• Vi trenger alle som kan bidra i de store kretsene 

• Slik som Hedmarken og Ringsaker vil få færre tillitsvalgte. Valgkomiteer på 

kretsnivå, blir en svak modell. Blir stående, men med 2 deltagere.  

 

Del 2: Eierstyring av Nortura SA 

Rådgivende organ i eierorganisasjon – innenfor hva? 

Rådgivende for administrasjon – innenfor hva? 

• Skummelt å gi administrasjon for mye makt 

• 58 stk på rugeegg MÅ vi bli søkt råd om. Jeg regner med at fagutvalget har 

behandlet saken? 

• Har ikke fått noe særlig ut av RU møter før, men temaene i går var veldig 

nyttig.  

• Hvordan ble saken behandlet i styret. 



• Det er kretser her det ikke skjer så mye i, hva skal til for å skape 

engasjement? 

• Det må være givende, det er ikke tilførsler. Vi må finne temaer som er mer 

enn å drikke kaffe og grille.  

• For eksempel: Hvorfor er det ikke merkevaren vi promotere Gilde og Prior. 

Vi har Nortura.  

• Vi må tenke oss om i disse vanskelige spørsmålene. Vi i Gjøvik har godt 

samarbeide med Tine. Må ikke slå sammen til større kretser da vi ikke 

reiser så langt på møter. 

• Ønsker mer samarbeide med flere kretser. 

• En reiser langt om det er interessante tema.  

• Vi vil gjerne ha invitasjon til større arrangementer. 

• Fikk litt bakoversveis av organiseringa i Nortura. Kretsledere er vingeklippet 

og kaffekokere som er lite interessante. Viktig å få ryddet opp. 

Distriktsutvalg må fungere.  

• Fint fora å få informasjon, sortiment, og annet….  

 

Del 3 Konsernstyret 

Bør konsernstyrets størrelse reduseres? 

Spørsmål og kommentarer  

• Vi har et styret som er nesten uansvarlige i hvordan vi rekrutterer. Vi får ikke 

de som er best egnet til å styre selskapet. Veldig åpen for eksterne 

konsernstyremedlemmer. Vi har også alt for mange ansatte tillitsvalgte.  

• Dette er samvirkeloven som bestemmer hvor mange ansatte det skal være 

styret. 

• Det må være de som er mest skikka til å sitte som tillitsvalgt og ikke ut fra 

dyreslag.  

• Størrelsen på styret bør være som i dag. Eksterne styrevalget var ikke 

aktuelt i kretsen. 

• Styret bør være nede på 8, så 14 i Nortura. Selv byjinter kan ta vare på 

våre interesser i et selskap. 

• Styret har gjort jobben sin med å ansette By-jinta       

Vedtak i saken:  

Wenche tar med dette inn i videre til organisasjonsutvalget  

Forslag fra salen 



Hva om vi velger alle for 1 år på neste og at de velges fra Kretsledere. Det må 

vedtektsendring til 

 

 

  

 
 

Pause 

9 • Kretsene time, Innkommende saker 
 

Innspill fra kretsene 

• Omsetningsavgift går til mye annet enn regulering. Er det spørsmål om å 

redusere på dette. Det som er betalt via omsetningsrådet, 50 mil til 

opplysningskontoret for kjøtt og egg. Halvparten til drift.  

Svar: Matprat rapportere dette til styret. Animalia og reguleringstiltak. 

Krevers at det har en viss buffer som gjør at vi trenger mer midler til dette. 

Håper at det kan gå ned igjen når vi stabiliseres.  

• Fare for ansettelse av dyrevelferdspersoner i Nortura.  

Svar: Vi sjekker så godt vi kan mot alle tilgjengelige fôra for å få inn 

bakgrunnsinformasjon. 

• Elverum slakteri, vil det bestå nå som det ikke blir bygd i Trøndelag. 

Ringsaker blir berørt om det er bare Hærland består. Slakting av for 

eksempel gårdsand, høner som skal slaktes. Grillkylling går til Elverum i 

dag.  

Svar: Det ligger fortsatt fast at Elverum skal legges ned. Hærland skal takle 

grillkylling. Det går mye bedre på Hærland siste tiden.  

• Hva med omdømme, 1000 høner og 500 haner skal gasses i eget hus fordi 

det ikke blir slaktet mer en 6000 pr. dag. Foreldredyr blir ikke gasses i 

utlandet. Konsumhøner blir gasset i huset. 

Svar: Det jobbes med at Hærland kan ta 7.500. 

• Vi må slutte med klubbemerker av gris 

Svar: Ja, vi prøver nå ut en type øremerke som tåler skoldeprosessen. 

• Chipping av gris 

Svar: Chippen vandrer og griseører er verdifull råvare. 

• Ros til styret etter leders avgang i høst, bare det ikke bli altfor stille. 

• Mediestrategi for eksempel i Nationen, evt. koble seg til en influenser. 

Oskar drakk YT, Tine måtte produsere ekstra.  

Svar: Vi har ikke planer om influenser, men Nationen ynder å skrive om 

Nortura. 



• Influenser, vi tar det med videre. 

• Vi må få de gode historiene ut. Viktigere å komme ut i andre kanaler en 

Nationen.  

• Influenser 6 stk, de satt  til å svarte ut henvendelser fra dyrevernere. 

Oppfordrer styret til å få influenser og TikTok.  

Svar: Positive saker: Lavere klimaavtrykk, lavere transportskip, fårikålens 

dag, klekking av høner for å ikke kverne hanekyllinger.  

Svar: Instagram, her er ungdommen og vi kan koble oss opp på Insta vi 

også.  

• Husk å markedsfører Gilde-Prior ikke Nortura. 

Vedtak: Ru Innlandet tar diskusjon til orientering  
 

10  
Orientering frå sentral valgkomité og RU valkomitéen  
 

Thomas Frankmo Tveråen fra RU valgkomite orienterte om hvem som var på valg:  

Er det noen som har imot at kalkun og fjørfekjøtt slås sammen ble det spurt om og 

det var det ikke. Sende innspill til dette i forbindelse med organisasjonsprosessen. 

 

Per Heringstad fra sentral valgkomité: gjennomgang av de som er på valg sentralt 

Iver Isum: Bente er på valg som nestleder, men ikke på valg i styret. 

 

Vedtak: RU Innlandet tar fremlegging til orientering 

 

 

11 Oppsummering/evaluering 
Oppsummering og evaluering v/ Bjørn Magnus 

Neste møte: Fysisk eller teams? 

Kjeller`n  på Rudshøgda er ok til RU møte  

Likte godt å få foredrag fra døtre og andre områder av Nortura salg, markedsføring 

og produktutvikling. 

Lage film om Nortura til kretsmøtene. 

Ønske om konsernstrategi på kretsmøtene. 

 

 Kort orientering fra Org. Leder  

• Takk til tillitsvalgte og rådgivere for all aktivitet vi har i Innlandet. 

• Samarbeidsrådet har fått nytt navn: Landbrukssamvirke Innlandet 



• Samarbeider med de andre samvirkebedriftene. Eli og Wenche(leder) bidrar 

fra Nortura 

• Kretsmøtene blir sendt ut på mail. Kretsleder har i ansvar for å booke sted. 

Må tas i den rekkefølgen da styremedlemmene må ha en rasjonell runde. 

Så vanskelig å flytte på datoer. 

• Valgkomiteene får mail i løpet av uka for å sende inn innstillinger før jul. Det 

blir teamsmøter for valgkomiteen i forkant.  

• De er tips til å ta god mat på kretsmøtene. 

• Diskuteres om vi skal ha en kretsmøtegave (OBS ikke noe jalla-bullshit) 

 

 

 
 

Lunsj og møteslutt 

 
De skal være AU Innlandet møte etter lunsj kl. 14.00  ca. 2 timer  


